
Sacrest diu que els usos de l'hospital d'Olot fa 700 anys que

estan def inits

L'exalcalde recorda que l'objectiu de la generositat dels benefactors ha estat sempre la

millora assistencial

El 17 de novembre obre les por tes el nou centre

L'�s geri�tric Ða la foto usuaris del centreÐ �s el que

reivindica l'exalcalde per a les depend�ncies que

quedaran lliures. Foto: J.C.

L'exalcalde socialista d'Olot, Llu�s Sacrest, ha recordat que els

�rgans gestors i rectors de l'hospital Sant Jaume han tingut durant

els 700 anys d'hist�ria una exquisida f idelitat als objectius d'atenci�

sanit�ria i social a tothom, sobretot als m�s necessitats. Sacrest

ha fet aquesta apor taci� en un moment en qu� l'actual equip de

govern (CiU i Rcat) ha posat en marxa un proc�s de par ticipaci�

ciutadana per determinar els usos de l'edif ici de l'hospital Sant

Jaume, que el 17 de novembre deixar� de ser l'hospital comarcal

pel trasllat de l'activitat al nou edif ici.

La proposta de l'equip de govern �s ampliar i millorar l'actual geri�tric i traslladar-hi serveis municipals que ara

estan distribu�ts en diferents edif icis, i preveu un m�xim del 20% de la super f�cie per a activitat comercial.

Llu�s Sacrest remarca que l'hospital Sant Jaume �s propietat de la ciutat des de fa 700 anys. ÒS�n 700 anys

d'hist�ria, d'una hist�ria de generositatÓ, ha sentenciat. I ha insistit que els nous usos han de respectar la f inalitat

per a la qual els benefactors han llegat propietats i diners al llarg d'aquesta hist�ria. Per tant, i segons ell, els

nous usos han de tenir en compte les persones grans (millora i ampliaci� del nombre de llits de resid�ncia

geri�trica, nous serveis per a la gent gran: pisos tutelats, resid�ncia per a la gent gran...) o altres colálectius

ciutadans (atenci� a la inf�ncia i als joves, colálectius amb dif icultats, apar taments per a necessitats urgents...).

Sobre la proposta de traslladar-hi altres serveis municipals, l'exalcalde ha dit que, en tot cas, l'Ajuntament hauria

de pagar lloguer i aquests diners haurien de servir per al manteniment i les millores que cal fer al conjunt

d'edif icis de l'hospital Sant Jaume. Sacrest ha fonamentat la seva proposta en el fet que l'Ajuntament, tot i ser el

propietari de l'edif ici, mai no ha pagat cap de les obres que han conf igurat l'hospital tal com es coneix. El

Ministeri de Sanitat i el Depar tament de Salut han concedit subvencions, per� per a uns serveis o unes obres

que els corresponen com a responsables de Salut. ÒQu� dirien el notari Miquel Marc, en Pau Cor tada, en Miquel

Frigola, l'Ignasi Mas, en Miquel Prat, l'Anton Desprat, l'Ignasi Fonoll, el doctor Francesc F�brega i molts altres

benefactors si aixequessin el cap i veiessin que les seves impor tants donacions per atendre el que en aquell

temps es deien persones necessitades s'utilitzen per a espais municipals, perqu� l'Ajuntament se n'estalvi� els

lloguers, o per a comer�os que paguen uns lloguers que no es destinen al que ells van deixar en testament, sin�

per augmentar els ingressos municipals?Ó, ha concl�s Llu�s Sacrest.
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